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Änge Vägförening  

Mötesform: Styrelsemöte  

Datum: 2024-03-17  

Plats: Änge Chark 

Närvarande: Stig Jönsson, Daniel Kock, Maria Jacobsson, Gill Lantz och Daniel 

Blad.  

 

1. Daniel K öppnar mötet.  

 

2. Daniel B för anteckningar och Maria och Stig justerar protokollet, justeras 

digitalt via http://min.ebox.nu  

3. Föregående protokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes 

4. Ekonomi 

Ersättning från kommun för 30-skyltarna har kommit, 12 068 kr 

Den 8:e mars fanns 289 853 kr i föreningens kassa.  

Gill berättar att skatteverket kommer återkalla momsregistreringsansökan. 

Styrelsen tar beslut att föreningen snarast ska avregistreras från 

momsredovisningskravet. 

Styrelsen följer utvecklingen av momsfrågan och hur den påverkar årets budget. 

Styrelsen undersöker om systemet ”Vägfas” kan vara nåt för föreningen. 

Systemet stödjer automatiskt debiteringslängd via lantmäteriet men även 

fakturautskick på papper eller digitalt. En del andra tjänster erbjuds också.  

5. Nya medlemmar 

Ett (1) ägarbyte samt en (1) ny. Uppdaterad debiteringslängd finns klar. 

 

6. Bidrag/bygdemedel 

Det diskuterades om att se sig om för fler typer av bidragsmöjligheter. Kanske 

främst på energiområdet om vi i framtiden överväger att byta till ledbelysning. 

7.  Vägbelysning 

Genomgång av belysningen och stolparna måste göras. Det måste klargöras 

exakt vad föreningens ansvarsområde är och vad övriga aktörer ansvarar för. 

Även bidragen från kommunen och staten behöver en översyn. Styrelsen ska 

syna avtalet med Z-signaler. 
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8. Vi bör uppmana medlemmarna om att ange sin e-postadress så att vi kan 

fakturera den vägen. Resonemang kring hur vi ska nå ut med detta och när. 

9. Övriga frågor 

Snöröjning, sopning och slyröjning diskuterades. Stadgarna är lite oklara 

gällande om avtal ska upphandlas eller om enskilda avtal kan tecknas. Daniel K 

ser till att föreningens avtal gås igenom. 
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